
Side 001: Protokol for Thyborøn menighedsråd. Torsdag den 8. december 2022  
Deltager: Flemming West, Søren Schmidt. Jytte Toft Inger Kloster, Jim Sander Kristensen. Susanne Boutrup, Ole Rasmussen, 
Øjvind Særkjær 
 
Afbud fra 

 
Dagsorden: 
 
1. Godkendelse af dagsorden. 
  God dagsorden, den er godkendt. 

 
2. Siden Sidst. 
    Ansøgning er godkendt af biskoppen. Der er nu 4 valgte medlemmer og præsten. 
   Provstiudvalget  
godkender årsregnskabet. Sende ansøgning pr 1 april 2023.  
   Der søges midler til el før 1 April.  
   Fra Ole Rasmussen, er der et skriv ang 5%midler.  
   Formanden gennemgår posten fra Dappen 
   Christina Larson er ansat som graver på Thyborøn Kirkegård, fra 1 januar 2023 
   
3. Ansøgning om kirkeklub. 
    14 børn til minikonfirmand. Det har været godt at Jonna har været med. 
    Jonna har forespurgt om der er interesse for at opstarte en mini klub, der er 
    For piger. I 3,4,5 kl. 
    Vi beslutter at støtte op om det, og dækker udgifterne. Hanne og Nelly vil  
    Være gennemgående voksne. 
 
4. Kirkegårdsvedtægt (rundsendt) 
    Der er rettelser til vedtægterne, så den kan ikke godtages endnu. 
    Hvad skal der sked med de gamle sten på kirkegården, og når gravene slettes. 
    Der er tanker om at danne en forening til bevarelse af de ældre gravsten, det  
    Er et krævende arbejde, og risiko fyldt opgave, som skal udføres af frivillige. 
    I kirkegårdsvedtægterne, er der faste aftaler omkring dette. 
    Provstiet ønsker at vi gennemgår vedtægterne, og venter på et udspil fra os 
    Hvor der ligger en undersøgelse ang. Økonomien i forhold til bevarelsen af  
    Stenene.  
5. Ønsker fra kirkegården: 
a. Ønske om dankort og Mobilepay nr. 
    Christina ønsker en dankort, og et mobilepay nr. Anette undersøger ang.  
    Mobilepay nr. til kirkegården. Der kommer snart et EAN nr som kan bruges. 
    Der skal overvejes omkring et ekstra dankort, men der forefindes et på  
   Kontoret, så der anskaffes ikke nyt dankort. 
     
b. Skab med lås 
    der skal helst ikke låses papir inde på kontoret, alle personfølsomme papirer.  
    Skal ligge på computeren som skal låses inde. 
    Men der anskaffes et skab med lås, som kan bruges til de papir der er. 
    
c. Knust bænk på kirkegården 
    der undersøges med Kirkegården, om det er relevant at den sættes i stand 
 
d. Ubetalt faktura 
    Tages op på næste møde, da der er nyt i sagen. Ang. Ubetalte regning. 
 

6. Sognebladsudvalget.  

     Inger og Jytte træder ind i Sognebladsudvalget. 

 

7. Evaluering af afholdte handlinger. 

    Der har været mange gode handlinger i kirken som er gået godt og der har 



    Været en god opbakning. Der har været knap 80 til mini konfirmand, over 300 

    Til julekoncert, de ni læsninger, sankthans var der rigtig mange. 

    Ruth krudt var her og det var en god aften, 

    I løbet af sommeren har der været solnedgangsmusik om onsdagen. 

 

8. Kirkens liv og vækst (hvad rører sig i vores by?).  

    Der er mange tanker omkring tiltag i det nye år, det tages op på næste møde i  

    aktivitetsudvalget 

 

9. Nyt fra udvalgene:  

     

A. Kontaktperson  
     Søren har været rundt og snakket med de ansatte omkring deres trivsel 
     På arbejdspladsen,  
     Hvad er der af timer til de ansatte, når vi mangler hjælp til forskellige 
     Arrangementer. Det er muligt at finde timer til at Hanne kan hjælpe. 
 
       

       

B. Kirke- og kirkegårdsudvalg – Flemming 
     
     Der er ikke noget nyt, men der skal undersøges ang. De gamle gravsten. 
     Flemming, Jim og søren undersøger sagen. 
C. Sognebladsudvalg – Jim 
     
    Jim er glad for at Jytte og Inger træder ind i sognebladsudvalget. 
C. Aktivitetsudvalg – Øjvind 
 
     Der snakkes omkring sogneaften med ole Pedersen, og nye tiltag 
     Der aftales dato d 5.  januar på mødet i aktivitesudvalget. 
      
10. Eventuelt. 
 
     Kristina fra kirkegårde, har sendt en mail ang timer på kirkegården. 
     Der søges om timer til en afløser der kan bruges hele året i de spis belastede  
     Timer. Der skal flere timer til for at udfylde de opgaver der skal udføres. 
     Det er svært på nuværende tidspunkt at vurdere om der er økonomi til 
     Flere hænder. 
     Der undersøges videre på sagen og hvad vi kan tilbyde. Søren tager kontakt 
     Christina ang. Dette. 
      
     Mail fra Magnus Bruun fra Vestjysk bank. Ang. Legitimation i forhold til  
    Hvidvaskloven. 
    Alle skal i løbet af næste uge gå i banken og få taget kopi af sundhedskort og   
    Kørekort. Så det bliver bragt i orden. 
 
11. Næste møde 5. januar.    
     
 
 
 

 

 


